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Konkurs dla artystów z niepełnosprawnością

Organizatorzy konkursu:

•	 Zachęta – Narodowa Galeria Sztuki

•	 British Council

Kto może wziąć udział w konkursie?

Konkurs jest dla artystów mieszkających w Polsce.

Nie jest ważny wiek, wykształcenie, obywatelstwo.



Jaką pracę można zgłosić?

Temat pracy i technika, czyli sposób wykonania, są dowolne.

Zgłosić można na przykład:

•	 obraz

•	 rysunek

•	 zdjęcie

•	 rzeźbę

•	 nagranie dźwiękowe

•	 wideo
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Jaka jest nagroda w konkursie

Ważne daty

Zgłoszenie pracy

3 artystów dostanie nagrody.

Nagrodą w konkursie jest 2000 zł brutto.

Zgłoszenie wyślij do 28 lutego 2021 roku do godziny 23.59.

Zgłoszenie wyślij na adres: dostepnosc@zacheta.art.pl

Przyjmowanie zgłoszeń - do 28 lutego 2021 roku do godziny 23:59

Wyniki konkursu - 29 marca 2021 roku
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Mail ze zgłoszeniem do konkursu musi zawierać:

1.	 pracę w formie:

2.	 podpis pracy, zawierający

•	 zdjęcie/reprodukcja pracy w formacie tiff lub jpg minimalna wielkość 1280 x 1024, 

maksymalna 2480 x 3508 px

•	 plik audio MP3 192 kb/s

•	 plik wideo MP4 HD1 920x1080 px 

•	 imię i nazwisko autora

•	 tytuł pracy

•	 rok powstania pracy

•	 technika

•	 imię i nazwisko osoby, która zrobiła zdjęcie pracy
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W zgłoszeniu przesyłamy tylko zdjęcia lub nagrania.

Jeśli na przykład, chcesz zgłosić obraz, zrób mu zdjęcie. 

Ważne



Wyniki konkursu

Reklamacja

Wyniki konkursu będą ogłoszone 29 marca 2021 roku.

Lista nagrodzonych artystów zostanie opublikowana na stronach internetowych 

Zachęty - Narodowej Galerii Sztuki i British Council.

Jeśli nie zgodzisz się z decyzją komisji, możesz napisać reklamację. 

Reklamację wyślij do 7 dni roboczych od daty publikacji listy nagrodzonych. 

Reklamację wyślij na adres: dostepnosc@zacheta.art.pl
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3.	 opis pracy o maksymalnej długości 1500 znaków ze spacjami lub 3 minutowego filmu 

w polskim języku migowym (PJM)

4.	 życiorys autora o maksymalnej długości 1500 znaków ze spacjami lub 3 minutowego filmu 

w polskim języku migowym (PJM)



Regulamin

Kontakt

Mail z reklamacją musi zawierać:

Link do regulaminu konkursu.

Jeśli masz pytania napisz maila na adres: dostepnosc@zacheta.art.pl

•	 nazwę konkursu

•	 imię i nazwisko autora zgłaszającego reklamację

•	 opis i powód reklamacji
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